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încheiat astăzi 28.09.2023, în cadrul şedinţei ordinare a 
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Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 650 din 22.09.2023, în conformitate cu prevederile art. art. 134, alin. 1, lit. a, alin. 4 
din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 
  La şedinţă participă un număr de 19 consilieri locali. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua! Bine ați venit la ședința 

ordinară, astăzi 28 septembrie 2023.  Ordinea de zi v-a fost pusă la dispoziție în termenul legal.  

Suplimentez ordinea de zi cu un proiect de hotărâre privind modificarea bugetului la Bibliotecă, 

cu dotări, un proiect derulat împreună cu Consiliul Județean Suceava și mai multe primării. 

Consiliul Județean Suceava e managerul de proiect. Ne-au solicitat o modificare, având în 

vedere faptul că au modificat ei niște sume și se impune ca toate unitățile partenere să facă 

același lucru.   Alte propuneri? 

             Se supune spre aprobare  ordinea de zi în totalitate, respectiv:    
   1. Procesul – verbal ale şedinţei din data de 31.08.2023; 
             2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe 
anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              3. Proiect de hotărâre privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al 
Municipiului Fălticeni în consiliile de administraţie ale unităţilor de învăţământ 
preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
              4.  Proiect de hotărâre privind participarea Municipiului Fălticeni în calitate de 
partener, împreună cu unităţile de învăţământ liceal, la organizarea Balului Bobocilor 2023 
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             5. Proiect de hotărâre privind acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ 
Alipire CP 32480 și CP 41787, elaborare P.U.Z. cu regulament de urbanism aferent pentru 
construirea unei zone de locuințe colective cu regim de înălțime D+P+2E, locuri de 
parcare, loc de joacă pentru copii, amenajare spații verzi și racorduri/branșamente 
utilități” generat de imobilul situat în județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, 
strada Sublocotenent Grigoraș, f. n., identificat prin nr. cadastral 32480 și 41787, 
proprietatea S.C. NOVA SOFIA – SARA S.R.L. - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

  6. Proiect de hotărâre privind modificarea componenţei echipei mobile pentru 
intervenţia de urgenţă în cazurile de violenţă domestică  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
       7. Proiect de hotărâre privind transformarea unui post din cadrul Spitalului Municipal 
Fălticeni- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
                8. Proiect de hotărâre privind comasarea unor imobile, proprietatea privată a 
municipiului Fălticeni, conform planului cu propunerea de alipire - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
               9.  Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor  suprafețe de teren - iniţiator, , primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 
              10. Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice a Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



              11. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentațiilor tehnico-economice (faza 
Studiu de Fezabilitate și faza Proiect Tehnic) și a indicatorilor tehnico-economici pentru 

proiectul ,,ÎNFIINȚAREA ȘI DOTAREA UNUI CENTRU DE COLECTARE PRIN APORT 

VOLUNTAR ÎN MUN.FALTICENI-RUNDA I” aprobat pentru finanțare prin Planului Național 
de Redresare și Reziliență al României, Componenta C3: Managementul Deșeurilor, 
Investiția I1. Dezvoltarea, modernizarea și completarea sistemelor de management integrat 
al deșeurilor municipale la nivel de județ sau la nivel de orașe/comune, Subinvestiția I1.A 
,,Înființare de centre de colectare prin aport voluntar”– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            12. Proiect de hotărâre privind trecerea unor bunuri imobile din domeniul privat al 
Municipiului Fălticeni, Județul Suceava în domeniul public al acestuia - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            13. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada 
octombrie – decembrie 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

  14. Adresele Instituției Prefectului – Județul Suceava înregistrată sub nr. 14050/10/8 din 
data de 30.08.2023 și nr. 14264/10/8 din data de 05.09.2023. 
                                                
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa consiliului 
local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi întrunesc condiţiile 
prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, adică sunt 
însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de specialitate, avize ale comisiilor de 
specialitate, precum şi celelalte documente care au condus la respectivele iniţiative. 

   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesul – verbal 
al şedinţei din data de 31.08.2023, acesta fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 voturi 
„pentru”. 
  Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2023 - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  După cum ați văzut sunt foarte multe 
modificări care se aduc bugetului anului 2023. Sunt chestiuni urgente. Direcția economică a 
muncit foarte mult pentru a putea să le  regleze. Le aveți foarte clar prezentate, atât în referatul 
de aprobare, cât și în raportul de specialitate. Avem o  creștere a  veniturilor pe persoane juridice 
de 72.990 lei. Trebuie să mai dăm niște bănuți, pe la  Școala Cuza, la GPP Pinocchio - 53.400 lei 
suplimentare pătuțuri, pentru că s-a mărit numărul de locuri de la 70 la 125. La secțiunea de 
dezvoltare am făcut o economie la Sala de sport  de la Nicu Gane, care ne permite să bugetăm 
alte obiective de investiții. Instalații la Centrul medical tronson I, în Policlinică. Am împărțit 
investiția în două. Încă un sector de străzi, Costică Arteni - parțial, parțial strada Broșteni și parțial 
strada Soldat Zamfir. Aceste două străzi din urmă se închid, iar noi reușim acum să facem 
legătura dintre ele. Nu am putut face până acum, pentru că a  trebuit să rezolvăm  cu 
documentele cadastrale. Legăm aceste străzi una de alta și vom face o stradă pe două sensuri 
care va ieși  la unitatea militară. Va fi o stradă de șapte metri și va trebui să mai luăm niște 
bucățele de proprietăți, astfel încât să avem acea lățime. Va fi o rută  alternativă dinspre 
Șoldănești, spre Bulevardul 2 Grăniceri.   Utilitățile de la grădinița nouă de pe Dragoslav intră in 
domeniul nostru de activitate. Generatoare electrice la Direcția de utilități publice. Pompe 
submersibile pentru ultimele două puțuri care sunt funcționabile, la Baia I și Baia II, astfel încât să 
avem 28 de puțuri, funcționale toate. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 



 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, respectiv 
cu 17 voturi „pentru”.  D-na cons. local Corbu Luminița – Claudia și d-na cons. local Dulgheriu 
Maria nu și-au exercitat dreptul de vot. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind  
desemnarea reprezentanţilor Consiliului Local al Municipiului Fălticeni în consiliile de 
administraţie ale unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat din municipiul Fălticeni - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: S-a modificat legea învățământului și 

suntem nevoiți să transmitem alți reprezentanți ai consiliului local în consiliile de administrație ale 

școlilor. La unele numărul s-a diminuat, la unele numărul a crescut. Noi am făcut niște propuneri, 

corespunzătoare cu situația trecută. Dacă sunt alte solicitări, vă rog. Facem propuneri și spuneți 

pe rând cine nu poate participa. Singurul care nu are voie e domnul consilier  Matei Gabriel. Citiți 

propunerile! 

    Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria: Pentru Colegiul Național ”Nicu Gane”- 

Amarie Mariana și Murariu George- Bogdan, la Colegiul ” Mihai Băcescu”- Ilie Cosmin-Alexandru 

și Haidău Răzvan-Petrică, la Colegiul ”Vasile Lovinescu”- Sandu  Ioan-Sergiu și Darabă Iulian, la 

Școala ” AL. I. Cuza”- Corbu Luminița și Edu Anca, la Școala ”Ion Irimescu”- Murariu George - 

Bogdan și Stoica Cozmin, la Școala ”Mihail Sadoveanu”- Chirilă Gabriela –Violeta și Darabă 

Iulian, la Școala ”Ioan Ciurea”- Gavril Elena și Haidău Răzvan, la Grădinița Voinicelul – Dulgheriu 

Maria, la Grădinița Pinocchio - Cojocaru Liliana și Edu Anca, la Creșa ”Sf. Ana”- Corbu Luminița- 

Claudia și la Clubul Copiilor – Pintilii Marius- Claudiu și Sandu Ioan- Sergiu 

   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 

 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.  
   Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
participarea Municipiului Fălticeni în calitate de partener, împreună cu unităţile de 
învăţământ liceal, la organizarea Balului Bobocilor 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt vestitele Baluri ale Bobocilor, copiii 

aleargă după sponsori, încercăm să îi ținem la școală, le dăm un sprijin financiar, așa încât să se 

poată organiza. Dăm 7.000 lei fiecărui colegiu, cu documente justificative. Le punem la dispoziție 

Casa de Cultură gratuit, atât pentru spectacol, cât și pentru repetiții. 

   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?  
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 18 voturi „pentru”.  D-na cons. 
local Corbu Luminita – Claudia nu și-a exercitat dreptul de vot. 



     Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
acordarea Avizului prealabil de oportunitate pentru „ Alipire CP 32480 și CP 41787, 
elaborare P.U.Z. cu regulament de urbanism aferent pentru construirea unei zone de 
locuințe colective cu regim de înălțime D+P+2E, locuri de parcare, loc de joacă pentru 
copii, amenajare spații verzi și racorduri/branșamente utilități” generat de imobilul situat 
în județul Suceava, intravilanul municipiului Fălticeni, strada Sublocotenent Grigoraș, f. n., 
identificat prin nr. cadastral 32480 și 41787, proprietatea S.C. NOVA SOFIA – SARA S.R.L. - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Înainte de toate se eliberează un aviz 

de oportunitate. Îi dăm voie să se apuce de realizat documentația.  

   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil. 
   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.     
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
modificarea componenţei echipei mobile pentru intervenţia de urgenţă în cazurile de 
violenţă domestică  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: S-a modificat legislația, prin urmare, se 

impune să modificăm și noi componența echipei mobile pentru intervenţia de urgenţă în cazurile 

de violenţă domestică. Vedeți aici, colegii din cadrul primăriei care vor fi membri la această 

comisie. Sunt foarte multe probleme, din păcate. În primul rând sunt fetele de la  asistență socială 

și domnul Buhlea  Paul.  

   D-nul  consilier local, ing. Stoica Cozmin: Referitor la proiectul anterior ... este corect 

S.C. NOVA SOFIA – SARA S.R.L.? Nu există. E SARA - TOUR. 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Vom verifica și modifica cu varianta 

corectă. 

    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  

  D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 

  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
             D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 voturi 
„pentru”.     
       Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
transformarea unui post din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Transformarea postului de medic 

specialist, în medic primar, trece la o treaptă următoare. 

    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
 D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia economică: 
Aviz favorabil.  
 D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru învăţământ:  
Aviz favorabil. 



  D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
 D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?   
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”.  D-na cons. 
local Cojocaru Liliana, d-na cons. local Chirilă Gabriela și d-na cons. local Edu Anca nu și-au 
exercitat dreptul de vot. 
     Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
comasarea unor imobile, proprietatea privată a municipiului Fălticeni, conform planului cu 
propunerea de alipire - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
         D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt două suprafețe de teren pe 

Magazia Gării, în celebrul cartier, care trebuie comasate pentru a  se obține autorizația de 

construire. Puțin probabil că o va face, dar ca să nu fim noi cei care ne punem în calea fericirii lor,  

facem și asta. 

    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  
     D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții?   
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.     
      Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor  suprafețe de 
teren - iniţiator, , primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt suprafețe de teren care se 

regăsesc fizic  și sunt incluse in domeniul privat. Atestăm apartenența la domeniul privat. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
       D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.     
               Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea structurii organizatorice a Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  La solicitarea Spitalului Municipal 

Fălticeni. Am primit această adresă cu structura organizatorică. Aveți exact structura 

organizatorică și organigrama completă, număr de paturi, câte sunt pe fiecare secție în parte. 

Este inclusiv și partea de Ambulatoriu integrat și partea de spitalizare de zi, farmacie, bloc 

operator, sterilizare și așa mai departe. Modificările sunt cele trei cabinete  noi la Ambulatoriu, 

Gastroenterologia, Neurologie și Reumatologie,  dar și Compartimentul de Recuperare Medicală, 

care e o noutate pentru spitalul nostru. El  nu exista. Acesta are 5 paturi. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 



   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
               Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu 16 voturi „pentru”.  D-na cons. 
local Cojocaru Liliana, d-na cons. local Chirilă Gabriela și d-na cons. local Edu Anca nu și-au 
exercitat dreptul de vot. 
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
aprobarea documentațiilor tehnico-economice (faza Studiu de Fezabilitate și faza Proiect 

Tehnic) și a indicatorilor tehnico-economici pentru proiectul ,,ÎNFIINȚAREA ȘI DOTAREA 

UNUI CENTRU DE COLECTARE PRIN APORT VOLUNTAR ÎN MUN.FALTICENI-RUNDA I” 
aprobat pentru finanțare prin Planului Național de Redresare și Reziliență al României, 
Componenta C3: Managementul Deșeurilor, Investiția I1. Dezvoltarea, modernizarea și 
completarea sistemelor de management integrat al deșeurilor municipale la nivel de județ 
sau la nivel de orașe/comune, Subinvestiția I1.A ,,Înființare de centre de colectare prin 
aport voluntar”– prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Este vorba de proiectul  pe care îl 

derulăm, cu Centrul de colectare cu aport voluntar. Avem documentația tehnico-economică, 

trecem la următoarea etapă, dar pentru a putea trece trebuie aprobată această documentație 

tehnico-economică adică faza Studiu de Fezabilitate și faza Proiect Tehnic. Asta ca să putem da 

drumul la licitație pentru execuție. Este un spațiu în care cetățenii aduc materiale și deșeuri care 

nu se primesc la Groapa de gunoi de la Moara, crengi, iarbă, elemente de mobilier greu, 

cauciucuri, chiuvete, wc-uri, căzi, moloz. Tot ceea  ce nu se primește la Moara. Aici va fi totul 

contra cost, iar primăria se va ocupa de reciclarea sau distribuirea lor către instituțiile care pot să 

le depoziteze sau valorifice. În același timp realizăm și o gestionare corectă a deșeurilor, să nu 

ne mai trezim  ca fiecare aruncă mobilă, canapele pe toate imașurile, gârlele. 

     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.     
    Se trece la următorul punct de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
trecerea unor bunuri imobile din domeniul privat al Municipiului Fălticeni, Județul Suceava 
în domeniul public al acestuia - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Sunt suprafețe de teren care au 
categoria de folosință ”drum”. Orice fel de drum este în domeniul public al municipiului și nu în 
domeniul privat. Sunt suprafețe de teren care ne aparțin.  Acum sunt în domeniul privat, dar le 
trecem în public pentru că au categoria de folosință ”drum” 
     D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 
    D-nul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.     



 
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  La proiectul numărul 3, în 
urma exercitării votului dumneavoastră, în secret, din totalul de 19 voturi valabil exprimate, aș 
putea să spun că toată lumea a obținut 19 voturi ”pentru”, cu excepția doamnei Gavril Elena cu 
18 voturi ”pentru”, domnul Stoica Cozmin cu 17 voturi ”pentru” și domnul Sandu Sergiu  cu 18 
voturi ”pentru”. Considerăm că persoanele desemnate fac parte din consiliul de administrație al 
unităților de învățământ. Puteți supune la vot proiectul în totalitate. 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.     
    Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
alegerea preşedintelui de şedinţă pentru perioada octombrie – decembrie 2023 - iniţiator, 
primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-na consilier local, ed. Dulgheriu Maria:  Propun ca președinte de ședință pentru 

următoarele trei luni să fie domnul Marius Pintilii. 

    D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  Mai sunt și alte propuneri? 
    D-nul cons. Local, ing. Stoica Cozmin: Domnul Drăgușanu Octav-Anton. 
    Domnul Drăgușanu Octav-Anton: Nu, mulțumesc pentru încredere. 

    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor.  
   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 

administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 18 
voturi „pentru”.  Dl. cons. local Pintilii Marius Claudiu nu și-a exercitat dreptul de vot. 
    Se trece la următorul punct  de pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea proiectului „BIBLIOTECA – HUB DIGITAL PENTRU EDUCAȚIE” care urmează să 
fie promovat la finanțare în cadrul Investiției I17 - Scheme de finanțare pentru biblioteci 
pentru a deveni hub-uri de dezvoltare a competențelor digitale, Componenta 7 - 
Transformarea digitală din Planul Național de Redresare și Reziliență (PNRR) și a 
cheltuielilor legate de acesta - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E vorba de dotări pentru biblioteci. Noi 
suntem în parteneriat cu Consiliul Județean. A apărut o modificare. Consiliul Județean a depus un 
proiect la maximul sumei eligibile  la acel moment. Suma eligibilă s-a mărit, prin urmare nu este 
firesc să pierdem niște bani. Așadar, trecem la evaluarea proiectului la limita de sus, ca să luăm 
toți banii care se cuvin. 
    D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Avizul comisiilor. 
  D-nul consilier local, jr. Murariu George- Bogdan – preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

   D-na consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 

   D-nul consilier local,  Haidău Răzvan – Petrică – preşedinte comisia pentru 
administrație publică: Aviz favorabil. 
  D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat în unanimitate, respectiv cu 19 
voturi „pentru”.   
    D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: La capitolul ”diverse” aș putea să spun 
câteva cuvinte despre planul de școlarizare de la creșă, că l-am mărit la 125 de copii. La 
momentul de față avem înscriși 113. Mai sunt 2 dosare care trebuie să apară, deci 115. Am mai 
avea încă 10 locuri disponibile, dacă mergem pe planul maxim. Dacă mai aveți cunoștințe și mai 
știți copilași, sunt locuri și ar fi bine să mergem pe capacitatea maximă. 

   D-nul consilier local, prof. Matei Gabriel: Ar fi ideal să mergeți pe capacitatea 
maximă pentru  ceea ce înseamnă finanțarea PRL. 

   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: În limita locurilor disponibile putem 
primi copii și din mediul rural. 



  D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Vor fi  grupe mijlocii 1-2 ani și grupe mari 2-3 
ani. 

  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Pe ce grupe îi acceptați? 
  D-na consilier local, ed. Amarie Mariana: Am spus acum, astea două. Ar mai fi locuri 

la grupa de 2-3 ani. Grupa 1-2 ani e ocupată deja. 10 locuri. 
  D-nul consilier local, ing. Stoica Cozmin: Deci, doar copiii între 2-3 ani, 10 locuri. 

Mulțumesc. 
   D-na consilier local, as. Edu Anca – preşedinte de ședință declară ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
 
      
 
           PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                      SECRETAR GENERAL MUNICIPIU   
          Consilier local as. Edu Anca                                 Jr. Mihaela Busuioc 
 

 

 


